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NOVĚ OTEVŘENÁ  
PRODEJNA POTRAVIN  

Vás zve k nákupu  

denně od 7 do 20 hodin 

 

 

 

 

 

 

Těší na Vás paní Soňa 

  
 

Uzávěrka tohoto čísla: 30. srpna 2020 

 Obecní zpravodaj TŘEBICHOVICKÝ MĚSÍČNÍK  
Periodický tisk územního samosprávného celku vychází  
12x ročně. Vydává Obec Třebichovice, 273 06 Třebichovice 89 

MK ČR E 13890 
 
Připravila:  M. Jehličková (mj) 
Příspěvky:  Iveta Loudová, Ivona Komárková, Katka Pečená 
 Spolek Třebichovice, Petr Svoboda, Karel Petrášek 

OTEVÍRACÍ DOBA – POKLADNA v přízemí 
Po:  8:00 – 13:00  18.00 – 20.00 
Út:  zavřeno  
St:  8:00 – 13:00  15.00 – 17.00 
Čt:  zavřeno 
Pá:  zavřeno 
 

Po telefonické dohodě je možné sjednat návštěvu  
i mimo úřední hodiny. 
 

Telefon:  312 672 216 
E-mail:  obectrebichovice@seznam.cz 
URL:  www.trebichovice.cz 
 

 

 

Informační zpravodaj Třebichovický měsíčník najdete také na webových stránkách obce www.trebichovice.cz 

Blíže uvnitř čísla 

mailto:obectrebichovice@seznam.cz
http://www.trebichovice.cz/
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I N F O R M A C E  Z  O Ú  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Stejně jako předchozí prázdninový měsíc se neobešel bez řady událostí, 

ani srpen se nenechal zahanbit a naplnil dny léta spoustou více či méně 

příjemných eventů.  

Vezměme to ale popořadě. Jak jsme se vypořádali s podněty občanů 

z červencového zasedání?  

 Zástupci obce provedli místní šetření u chatky na Rovinách na základě 

stížnosti občanů na rušení nočního klidu a podezření z nelegálního 

podnikání s možným poškozováním životního prostředí. Na místě jsme 

zjistili, že se tam nachází 8 automobilů (mix osobních a dodávkových 

vozidel), všechny ve vlastnictví uživatelů pozemků, z toho 4 vozidla 

jsou plně pojízdná a 4 vozidla na náhradní díly. Na pozemku jsme 

neshledali žádné úniky pohonných anebo provozních hmot a ani jiné 

poškození životního prostředí. Obyvatelé byli upozorněni na eventuální 

dopady v případě opakovaného rušení nočního klidu – řešení za pomoci 

Policie ČR, která má jediná pravomoc toto řešit. Byli jsme ujištěni, že se 

to opakovat nebude, což v zájmu všech pevně doufáme… Tímto 

považujeme stížnost za vyřešenou. 

 Dalším podnětem ze strany 

občanů byla stížnost na stavební 

činnost v ulici k bytovkám, kde 

došlo k odkopání svahu, po 

kterém je vedena silnice II/118. 

Starostka se obrátila na stavební 

úřad, aby prověřil, zda zde 

nedochází k ohrožování bez-

pečnosti široké veřejnosti.  

Proběhlo šetření na místě stavby a bylo zjištěno, že stavebník 

nepostupuje v souladu se stavebním povolením a stavba byla 

s okamžitou platností zastavena. Bylo stanoveno neprodleně 

zabezpečit odkopaný svah, předložit statický posudek a zrealizovat 

opěrnou zeď.  

 Další kontrolní prohlídka místa prověřila, zda bylo rozhodnutí 

provedeno. Stavebník vše potřebné učinil a stavba může pokračovat. 

 Na základě žádosti několika občanů je připraven text Nařízení  

o zákazu podomního prodeje v obci. Obec ještě prověří, jak by bylo 

třeba postupovat v případě, kdyby nařízení bylo schváleno a podomní 

prodejce porušil nařízení a jaký dopad by to mělo na uzavřené 

smlouvy. Následně bude zařazeno do programu některého z dalších 

zasedání. 

 Obec prověřila možnost pořídit, 

umístit a provozovat kontejner na 

BIOODPAD na dostupném místě 

na veřejné prostranství. Nabízí se 

možnost využít služeb společnosti 

Bromil, která za cenu 1400 Kč bez 

DPH kdykoli kontejner vyveze. 

Podmínkou je zakoupit kontejner v ceně cca 38 000 Kč bez DPH. 

Umístil by se na dětské hřiště za parkem. Přístupný by byl i veřejnosti. 

Obec by do něj ukládala zeleň z okolních prostor... Obec ještě prověří 

cenovou nabídku dalších společností.  

 Byl dokončen přístřešek na hřišti. 

Možnost vyzkoušet ho měli nejen 

fotbaloví diváci, ale také děti a ti, kteří 

pomáhali v pátek 21. 8. při konání 

letního tábora. Doufejme, že bude 

dobře sloužit a dělat všem radost! 

 Obec Saky je stále uzavřena pro průjezd vozidly z důvodů 

probíhající stavby. Jakmile bude dokončena část Dešťová kanalizace, 

dojde k provizornímu položení povrchů na silnici a obec bude 

průjezdná se sníženou rychlostí. Předpoklad – v průběhu září. 

Asfaltový „koberec“ se na dotčený úsek položí až na jaře příštího roku. 

Realizaci této části stavby provázala řada zdržení. Několikrát jsme zde 

narazili na litinové vodovodní potrubí, které často „překvapivě“ křížilo 

trasu dešťovky. Proto byla několikrát voda uzavřena a vodárny 

provedly přeložku. Objevila se i historická betonová konstrukce, která 

sloužila při budování původní dešťové kanalizace. Její demolice opět 

mírně zkomplikovala stavbu.  

V souvislosti s výkopovými pracemi zde probíhá archeologický 

dohled. Zatím nebylo odhaleno nic, co by bránilo v pokračování prací, 

přestože se jedná o tzv. území s archeologickými nálezy UAN II. - III., 

tedy o prostor, kde lze předpokládat výskyt pozůstatků po minulé 

činnosti člověka.  

Ves Saky je doložena v roce 1382 v predikátu Jiříka ze Sak.  

(predikát - tzv. doplňkové jméno, které se připojovalo ke křestním 

jménům členů vyšší společenské vrstvy. Jeho hlavním úkolem bylo 

rozlišit jedince se stejným oficiálním osobním jménem). 

V minulosti zde byla provedena také lokalizace žárového pohřebiště:   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Archeologické nálezy odkryté při rekonstrukci domu č.p. 2 pak 

posunuly historické stáří vsi do 13. století. Podle těchto nálezů mohla 

být osada založena starověkými kovkopy – rudníky, jejichž přítomnost 

je písemně potvrzena v nedaleké Knovízi. 

  

 

POZVÁNKA  
na veřejné zasedání 

zastupitelstva 

 

v pondělí 31. srpna 2020  

od 18.15 hodin  

ve velkém sále  

 

Program zasedání: 

 
1. Zpráva o plnění usnesení z minulého 

zasedání  

2. Schválení příkazní smlouvy 

3. Schválení zvýšení členských příspěvků 
Svazku obcí TSH 

4. Schválení Záměru směny pozemků 

5. Založení Svazku Kladensko 

6. Různé 

- informace o vyřešení podnětů občanů 
z minulého zasedání 

- informace o Změně územního plánu 

Třebichovice č. 6 

- informace o nabídce pozemků ČD 

https://www.czechency.org/slovnik/KŘESTNÍ%20JMÉNO
https://www.czechency.org/slovnik/KŘESTNÍ%20JMÉNO
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A kde najít v Sakách zmiňovaný vršek Lysý? Myslím, že by nebylo 

vůbec špatné vydat se tam někdy pěšmo a to místo si pořádně 

prohlédnout! Je to jen kousek od lip a křížku u vodárny. Polní cestou 

vzhůru směr Hrdlív. Dnes je na vyvýšenině pole a les. A krásný výhled 

do okolí, při troše štěstí zahlédneme stádo muflonů... 

 

 

 

 

 

 

 

 

A nyní k veřejnému zasedání. Na programu bude zvýšení členských 

příspěvků obcí Třebichovice a Svinařov pro Svazek obcí TSH, který 

provozuje kanalizace a ČOV v těchto obcích. Jedná se o členské 

příspěvky obcí, které pomohou překlenout období srpen až říjen 2020, 

než dojde k výběru stočného za 2. pololetí 2020. Pro naši obec to 

znamená částku 179 129 Kč. Svazek vystaví avíza k úhradě stočného 

za 2. pololetí 2020 a distribuuje občanům do schránek již během září 

s poznámkou, že je možné hradit platby již nyní, ač splatnost končí 

v říjnu 2020. Pokud tedy uhradíte vaše stočné již během měsíce září, 

děkujeme za vaši podporu! 

Dále bude předložen návrh na založení Dobrovolného svazku obcí 

Kladensko (DSO Kladensko) a vstup obce Třebichovice do tohoto 

svazku. Hlavní činnost svazku bude zaměřena zejména na výkon 

činností směřujících k systematickému a efektivnímu rozvoji zájmového 

území, ochranu a prosazování společných zájmů členských obcí a jejich 

spolupráci. Jednorázový vstupní příspěvek je pro Kladno 20.000 Kč,  

pro ostatní obce 5.000 Kč, roční členský příspěvek je ve výši 5 Kč  

na obyvatele. 

 Ministerstvo financí poskytuje obcím jednorázový nenávratný 

neúčelový příspěvek ze státního rozpočtu, určený ke zmírnění dopadu 

poklesu daňových příjmů obcí v souvislosti s výplatou tzv. 

kompenzačního bonusu. Výše příspěvku pro každou obec vychází  

z částky 1 250 Kč a počtu obyvatel obce k 1. 1. 2020 (584 obyvatel). 

Obec Třebichovice obdrží 730 000 Kč. To bude obsahem  

7. rozpočtového opatření. 

Protože byl ukončen příjem návrhů na změnu územního plánu  

(25 návrhů), bude schválena příkazní smlouva. Uzavřením této 

smlouvy se na dobu jejího trvání a v rozsahu jejího předmětu příkazník 

Ing. Ondřej Kalivoda stane oprávněnou úřední osobou pořizovatele 

obce Třebichovice Podle následně vyhotovených stanovisek 

k jednotlivým návrhům budou návrhy rozděleny a ty, které vyhoví  

a zastupitelé je doporučí, se stanou součástí Zprávy o uplatňování 

územního plánu. Harmonogram je následující: 

• 14. 9. 2020 – pořizovatel zveřejní na stránkách obce návrh Zprávy 

o uplatňování, na úřední desce zveřejní vyhlášku, kterou se tato 

zpráva doručuje veřejnosti, a rozešle Zprávu o uplatňování 

jednotlivě dotčeným orgánům. Informaci o tom najdete 

v zářiovém vydání TM. 

• Do 15. 10. 2020 budou mít dotčené orgány a veřejnost možnost 

podávat své připomínky (tj. veřejnost bude mít 30 dnů na 

vyjádření ke Zprávě o uplatňování). 

• Pořizovatel upraví Zprávu o uplatňování podle požadavků 

dotčených orgánů, případně i podle připomínek veřejnosti. 

• 26. 10. 2020 se bude konat veřejné zastupitelstvo, na němž nejprve 

zastupitelé rozhodnou na podkladě stanovisek o jednotlivých 

návrzích občanů na změnu územního plánu a schválí Zprávu  

o uplatňování, která se stane podkladem pro zahájení Změny  

č. 6 územního plánu Třebichovice. 

Závěrem připomenutí, že od 1. září chodíme i na obecní úřad opět 

v rouškách. Veřejná zasedání přesuneme do prostor velkého sálu. 

Těšíme se na vaši účast a všem přejeme pevné zdraví.  

Markéta Jehličková 
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Druhý letní příměstský,  

nebo lépe vesnický letní tábor  

Třebichovice 17. 8. - 22. 8. 2020 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 Třebichovičtí táborníci před kapličkou, den první, 17. srpna 2020 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 
 

 První společný oběd ve velkém sále –  
podává se česká klasika – 
řízečky, brambory máslem maštěné, 
zeleninová obloha 
 
 
 

Catering zajišťuje Nina 
 
 

 
 

 Pochodem vchod! Směr Ledce, farma a zvířátka, den druhý, 18. srpna 2020 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Asi se budu opakovat, ale na úvod musím opět poděkovat 

rodičům, že nám svěřili svoje děti. Vypadá to, že první 

ročník se vydařil, protože letos bylo na táboře úžasných 

36 dětí různých věkových kategoriích. Je pravdou, že mě 

ten konečný počet trochu strašil, ale všichni jsme se 

shodli, že to společně dáme. 

V pondělí jsme se pod taktovkou Ivony Komárkové 

nějaký čas věnovali vzájemnému seznámení. Ne všechny 

děti se totiž znaly a ve společném kruhu jsme strávili část 

dopoledne. Poté jsme se vydali na hřiště, kde nám u lípy, 

která se sázela u příležitosti oslav založení republiky, 

Týnka Kalušová povyprávěla o historii Třebichovic. 

Proběhla i rozcvička s Honzou Jehličkou a Honzou 

Korbelem. Cestou zpět jsme navštívili místní kapličku, 

proběhlo focení a návrat na oběd. Řízečky s bramborem 

se podávaly na sále a zbylo doslova pár brambor. Po obědě 

děti začaly kreslit místa, která jsme prošli (kapličku, lípu). 

Odpoledne jsme vyrazili do Sak, ke kříži a ke kapličce. 

Bohužel, kvůli zde probíhající stavbě a uzávěře silnice, 

jsme se až ke kapličce nedostali. Cesta zpět nás vedla přes 

les na sál, kde se opět děti pokoušely navštívená místa 

zvěčnit na papír. Některé kresby budou použity v rámci 

projektu "Malované cyklomapy", z dalších si obec udělá 

svůj vlastní bulletin a výstavu. Děti budou oceněny 

dárečkem. 

V úterý jsme vyrazili na farmu Etincelle v Ledcích. Kdo 

chtěl, povozil se na ponících, vyrobil si pro radost sobě 

nebo mamince voňavé pytlíčky z bylinek (slibované 

mastičky a mýdla se kvůli vedrům nekonaly), poznával 

zeleninu a bylinky, nebo krmil místní zvířátka. Na farmě 

pracují hendikepovaní klienti místního domova. Starají se 

o 20 ovcí, prasata, slepice, králíky, skleník a pole, kde 

pěstují zeleninu, bylinky a jahody. K obědu mistr kuchař 

David s pomocí všech uvařil skvělý kotlíkový guláš. 

Všem chutnalo, soudě podle toho, že opět zbyl jen 

prázdný kotlík. Zpátky jsme šli pěšky až do Třebichovic. 

Cestou jsme se zastavili na hřišti ve Smečně a na zmrzlině. 

Paní u zmrzliny měla velikou radost, že jsme vytvořili 

obrovskou frontu a bylo kolem spousta smíchu. Točila 

zmrzlinu jako o život a museli jsme slíbit, že určitě ještě 

někdy přijdeme.  

Ve středu jsme měli přistavený autobus „Národního 

týmu“, který nás dovezl do Nižboru do Sklárny Rückl. 

I tady nás čekali velice příjemní lidé, kteří se nám 

věnovali. Od paní prodavačky v obchůdku, přes pana 

mistra skláře až po paní, která nás provedla zbývajícími 

provozy. Překvapilo mě, kolik dětí mělo skutečně 

zajímavých dotazů, a dokonce některé děti prý mají jasno 

o své budoucnosti – prostě budou rozhodně skláři. Na 

terásce u obchůdku nás nechali najíst. Skvělý catering 

opět zabodoval a podával se řízek, chléb a okurka. 

Posilněni jsme vyrazili na druhý břeh, kde proběhla 

slíbená koupačka v Berounce a trochu jsme také rozhýbali 

atrakce na místním hřišti. 
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 Druhý společný oběd se vaří pod širým nebem. Na ohni a v kotlíku. A chutná skvěle!!! 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 Návštěva sklárny v Nižboru, koupání tamtéž, den třetí, 19. srpna 2020 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 Jak se dělá zmrzlina v cukrárně u Pudilů, Slaný, den čtvrtý, 20. srpna 2020 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

... a pizza a malinovka, Hrdlív 
 

 

 

 

 
 

 

 
Veliké díky patří Otovi a Lídě Horníkovým, protože 

středeční výlet autobusem s „Národním týmem“ 

sponzorovali. Takže jménem všech, díky Oto a Lído za 

krásnou jízdu ☺! 

Ve čtvrtek jsme se společně vydali do „Zmrzlinárny  

u Pudilů“, kde se děti po skupinkách mohly podívat, jak se 

taková zmrzlina vyrábí… a hlavně jí pak ochutnat. Každý 

odtud odcházel s pořádným kopcem zmrzliny. Zpáteční 

cesta vedla přes Hrdlív, kde jsme měli v místní hospůdce 

domluvený oběd. Čekala nás tam pizza a limča. Vše 

završila výborná koupel v bazénu u jednoho místního 

odvážlivce, který nám to v hospůdce nabídl... nevím, jestli 

tušil, že nás je taková banda, ale ustál to bazén i jeho 

majitelé ☺. Díky Marto a Franto Vaňákovi! Příští rok 

přijdeme zase! 

Další a poslední den tábora jsme trávili na místním 

fotbalovém hřišti. Pátek byl nejteplejším dnem celého 

týdne, a tak jsme byli rádi, že nás krásně uhasili vinařičtí 

hasiči. Mistr Palačinka (Martin a Klárka J.) pro nás 

nachystali k obědu doslova kupy výborných palačinek.   

Po poledním odpočinku měly děti možnost vidět na živo 

sovu pálenou a jestřába lesního.  

Na večer přišla i spousta rodičů, opékaly se buřtíky, 

klobásy, hrálo se na kytaru, zpívalo… kdo chtěl zůstal. 

Spalo se většinou pod širákem, někdo pod novým 

přístřeškem, někdo pod stanem, prostě jak si kdo ustlal ☺. 

Na pátek a sobotní dopoledne nám zázemí a pomoc na 

hřišti poskytli Petr F. s Janou. V denní nabídce: limča, 

pivko, klobásky, buřtíky, káva, voda, výborné koláče  

a věnečky od rodičů a spol… palačinky od oběda. 

V sobotu ráno se dojedlo a dopilo vše, co zbylo a šlo se 

domů ☺! 

Jako i loňský ročník vše, co se točilo kolem jídla, 

zajišťoval „Catering HILTON“ Niny Horníkové. Svačiny 

nám trošku „zjednodušilo“ počasí, volily jsme je tak, aby 

se vzhledem k vedrům nestal nějaký problém.  

Obrovsky mě potěšil i milý přístup a ochota všech lidí, 

které jsme potkali. Závěrem jen díky všem… je super 

vidět, že to má to smysl…!!! 

Všem dětem přejeme krásný, i když bohužel již krátký 

zbytek prázdnin, pohodový školní rok a těšíme se na 

příště!!  Díky. Iveta L. 

Foto z tábora najdete na stránkách Třebichovic, ve 

fotogalerii. Ten, kdo během tábora fotil a chtěl by se o fotky 

podělit a zveřejnit je v této fotogalerii, pošlete, prosím, 

fotky na email: starostka@trebichovice.cz 

 

Postřehy Ivony Komárkové 

Po loňské premiéře úžasného nápadu, kdy 1. příměstský tábor  
v Třebichovicích absolvovalo 14 dětí, jsem byla zvědavá, jak to 
bude letos. Osvědčí se metoda nenásilného a jakoby absolutně 
vzájemně volného přístupu dospělých a dětí různých věkových 
kategorií? (Platí pro obé). 

Letos se přihlásilo 36 dětí! Zvládneme to? V pondělí ráno jsme 
zahájili posezením v kruhu. Příjemné povídání s tolika dětmi jsem 
si užila a tato pohoda vydržela až do konce týdne. Oceňuji 
vzájemný respekt mladších a starších dětí, účinnou pomoc 
praktikantek, paní kuchařku a hlavně perfektní přípravu  
a organizaci Ivety Loudové, protože právě proto panovala celou 
dobu perfektní pohoda a dobrá nálada.  

30 let jsem pracovala s dětmi, připravit program  
a organizaci předem tak, aby to všechno klaplo, je nelehké  
a úctyhodné. Vytvářet atmosféru pohody a klidu, nic nehrotit, 
pochopit a respektovat děti je umění. A tak děkuji všem, že jsem 
mohla být součástí této akce a také děkuji rodičům za jejich zlaté 
děti, byl to doopravdy krásný týden.  IKOM 
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Postřehy Kačky Pečené 

Jak se připravuje příměstský letní tábor. Pár nadšenců, kteří 
chtějí, aby se děti z vesnice lépe poznaly a začlenily se mezi 
ostatní, dají hlavy dohromady. Pak stačí podpora obecního 
úřadu a dobrá věc je na světě. 

S hrůzou zjišťuji, že několik dětí letos jelo zřejmě poprvé 
autobusem, tudíž jim nebylo úplně skvěle. Spousta rodičů se 
bála, aby jejich ratolest neofouklo, takže celý den trpěla ve 
vlastním potu. Jsem smutná za děti, že je Vy rodiče neučíte 
pokoře, šetrnosti, slušnosti a úctě. Ano, jsme kamarádi, ale jsou 
určité meze. Kdo je na cizím pozemku, nemá tam nic brát nebo 
trhat bez dovolení, pro mě je to krádež. Nic po sobě nesmí 
zanechat, nebo dokonce zničit. Mnoho ratolestí tyto zásady 
slušnosti nezná. Bohužel jsem zaregistrovala i pokus o menší 
šikanu, což jsem rychle vyřešila. Všechny děti jsou úžasné, jen 
některé nemají to správné vedení. Netýká se to bohužel jen 
chování, ale také stravovacích návyků. Je mi úplně jedno, že 
Váš miláček dostává doma pouze to, co mu chutná, ale pokud 
je svěřen do péče jiné instituce, než je Vaše rodina, pak musí 
být on i rodiče srozuměni s tím, že pokud bude ohrnovat nos nad 
chlebem, máslem, sýrem atd., bude mít hlad on, ne my, nebo 
ostatní. Rodiče, zajímejte se, co a v jaké míře Vaše děti jedí. 
Taková anorexie se přiblíží pomalu a mnohdy je zdravotní stav 
ve velmi vážném stupni ohrožení života. Na druhou stranu 
můžete namítnout, že mnohé dnešní děti trpí obezitou. Ano, ale 
ta se dá lépe rychle zpozorovat a můžete s ní pracovat rychleji. 
Neštěstí dnešní doby jsou technologie, které Vaše dítě v naší 
péči nepotřebuje. Telefonní číslo na nás měli všichni a v případě 
potřeby mohli komunikovat přes nás. Ano, jsem tvrďák, jednám 
na rovinu, ale také se umím rozdat.  

Pokud bude v příštím roce tradice příměstského tábora 
pokračovat, věřte, že v řádu budou určitá opatření, která 
nebudou lichotivá. Spousta z Vás teď obrací oči v sloup a myslí 
si něco o skotu. Super, jste lepší, umíte děti zvládnout a zabavit 
lépe, pojďte, ukažte nám to. My Vás za to také nebudeme zdravit 
a nepoděkujeme. Tolik k těm negativům. Přes veškeré nástrahy 
a lstivost dětí, vše dobře dopadlo a v celkovém náhledu jsme si 
společně strávené dny užili. Děti jsou nejen starost, ale hlavně 
radost. 

Miluji děti, které mají se mnou vzájemný respekt a vědí, že já 
jsem ten dospělák. Takových máme mezi sebou více (naštěstí). 
Měla jsem tu možnost strávit s Vašimi miláčky úterní pochodové 
cvičení Smečno-Ledce, kam jsme se vypravili na farmu. Ani 
nemůžu popsat, jak byly děti skvělé, bylo vidět, že každý chce 
udělat radost své mamince a s naší pomocí vytvořily spoustu 
krásně pokreslených voňavých škapulířů. Měli tam pro nás 
připraveny nasušené léčivé bylinky, které Vám teď jistě umožní 
tvrdý a provoněný spánek. Zvířátka by si nejraději vzali všichni 
domů. Společnými silami jsme v kotlíku nad ohýnkem uvařili 
gulášovou polévku k obědu. Ještě teď se mi sbíhají sliny. Po 
obědě jsme se vydali na zpáteční cestu Ledce-Smečno-
Třebichovice. Protože nejsme žádná ořezávátka, cestou jsme 
zastavili na dětském hřišti, kde „Vaše ratolesti“ vyzkoušeli jiné 
vybavení, než mají na hřišti našem. Následně jsme museli 
nabrat energii, tak jsme celá banda zaútočili na stánek se 
zmrzlinou. Každý si dal alespoň malou do kornoutku. Následoval 
pochod k domovu. Velice mile mě překvapilo, že i ta nejmenší 
děcka ušla stejnou trasu přes hory a lesy, jako jejich starší 
kamarádi. Ovšem i tady byly výjimky, které po pouhém kilometru 
chůze kňouraly, jak opuštěná štěňata, že je bolí nohy a chtěli 
volat rodiče, aby si pro ně přijeli. Musím přiznat, že večer jsem 
spala, jako miminko. 

Středa pro nás byla trochu náročnější. Děti si bohužel pravidla  
a příkazy pamatují asi 10 vteřin, takže uhlídat je všechny  
v brusírně skla, kam nás zavedla trasa skvělé exkurze sklárny  
v Nižboru, byl opravdu lehký horror. Nicméně vše jsme společně 
nakonec zvládli bez ztráty kytičky, někteří si koupili drobnost 
domů a rychle jsme se přemístili pod pergolu, kde jsme snědli 
typický český, zájezdový oběd – chléb, řízek a okurka. 

 
 Společné foto na náměstí ve Slaném 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 A jdeme do finále, Třebichovice, den pátý, 21. srpna 2020 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Fotografie v průběhu tábora pořizovala Emma Krejzová a všechny je naleznete  
na webových stránkách obce ve fotogalerii 

  

M i s t r  P a l a č i n k a  

Česko v pátek zažilo jeden z nejteplejších dní roku. Teplotní 

rekordy pro 21. srpen padly na 44 meteorologických stanicích. 

Maximum zaznamenali ve středočeských Průhonicích, kde 

bylo 35,4 stupně Celsia. Sprška vinařických hasičů nemohla 

být lépe načasována! 
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( N E J E N )  T Ř E B I C H O V I C E  O Č I M A  D Ě T Í  
 

Poprosila jsem hlavní organizátorku tábora Ivetu, aby zařadila 
do programu malování zajímavostí z naší obce. Děti se  
s nadšením úkolu zhostily a vytvořily krásné obrázky. Posuďte 
sami....  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Všechny kapličky budou vystavené během podzimu v budově úřadu a moc bych chtěla 
poprosit děti, aby malovaly dál. Ještě bychom totiž potřebovali od dětí namalovat kapličku v 
Sakách. Dvě nejhezčí budou součástí cyklomapy Kladenska a budou propagovat naši obec, 
aby se každý cyklista u nás zastavil a pokochal se tou krásou... 

Ráda bych se pozastavila  
u dvou obrazů, které na mě silně 
zapůsobily. Citlivý pozorovatel 
si jistě sám všimne jejich významové 
mnohovrstevnatosti. 

 by KAREL: zde je evidentní 
prvotní záměr malíře ztvárnit (tak jako 
ostatní malíři) kapličku, před kterou 
rozprostřel své plátno. Již při prvním 
tahu štětce mu její tvar ale cosi 
připomenul. Jakýsi svatostánek? 
Korouhvičku plápolající ve větru a lákající hladové pocestné. No ano! Už to má! Místo, kde 
vládne řád, pravidla a pořádek. Místo, kde s jistotou najde vždy to, co očekává. Nikdy ho tato 
tolik zbožňovaná svatyně nezklame. A to mu přináší klid do jeho rozhárané duše, do duše 
umělce. Prizmatem ryze praktického pohledu můžeme samozřejmě vytušit i touho tohoto 
malého umělce po troše dobrého jídla. Není divu, už se blíží poledne a on tam musí sedět  
a malovat nějakou kapličku... 

 by VOJTA: další z malířů je spíše 
krajinář – epik a zaměřil se na zeleň, 
která obklopuje kapličku a naplnil 
obraz příběhem. Děj, který se zde 
odehrává, je velice dramatický  
a vyvolává obavy jeho hrdiny. Jde mu 
totiž o život! Hustota porostu je 
nepřehledná a skrývá nebezpečí. Zde 
nejsou žádné jistoty! Had! Jen 
nepatrný kousek nás dělí od 
jedovatého jazýčku! Ale pořád je tu 
šance na přežití! Hrůza sice zvedá 
vlasy na hlavě, ale my víme, že vše se 
v dobré obrátí... 

  Myslím, že Karel a Vojta jsou úžasní kluci a za mě jednoznační Picassové táborového 
malování.  

 

 
Následně jsme vyrazili k Berounce, kde jsme si téměř všichni 
svlažili svá unavená a zpocená těla. 

Ovšem maximální nadšení měly děti z návštěvy dětského hřiště, 
kde jednoznačně obsadily kovovoprovazovou točící kouli, kam se 
vešly všichni. Za všeobecného pokřiku „ještě, ještě“ donutily 
strejdu Davida, aby je pořádně roztáčel. Kdo tam nebyl, neví, ale 
hlavně, že my víme, jak to bylo skvělé. Po každé akci se vracíme 
zpět na základnu, kterou je pro letošní rok velký sál v naší 
hospůdce. Tam mají všichni možnost pomocí papírů a pastelek 
zachytit nejlepší okamžiky dne. Všechna výtvarná díla si odnese 
naše starostka Markéta a bude z nich vybírat ty nejhezčí na 
nástěnku, nebo do měsíčníku, takže se necháme překvapit, kdo 
z dětí by mohl být v budoucnu Picassem. Vzhledem k tomu, že 
jste si své ratolesti vyzvedli všichni i tento den byl úspěšný. 

V pátek byl takzvaný zůstatkový den. To znamená, že jsme 
zůstali na místním fotbalovém hřišti. V dopolední části za námi 
přijeli hasiči z Vinařic. Dokážete si jistě představit, jaké bylo 
všeobecné nadšení. Hlavně chlapecká část osazenstva ryčela 
blahem, ale ani děvčata nezůstávala pozadu. Všichni měli 
možnost prohlédnout jejich vůz, vyzkoušet si hašení, respektive 
kropení všech přihlížejících. Přes veškerou snahu některých 
jsme v pár minutách byli totálně promáčení. Ani nemusím líčit, že 
to byl ten nejlepší zážitek. V odpoledních hodinách jsme se opět 
byli schladit. Tentokráte v parku u dětského hřiště, probíhala 
sprcha pomocí hadice. 

K obědu nám strejda Martin a jejich Klárka napekli doslova kopec 
palačinek a díky jejich obětavosti zbyly i na snídani. Tak jako 
přislíbili účast v příští roce skvělí chlapi od hasičů, počítáme 
i s týmem Martina a Klárky. Moc všem děkujeme, že to v tom 
parném dni s námi ustáli. 

Děti měly opět možnost setkat se s jestřábem lesním a sovou 
pálenou, kteří žijí v našich lesích. Zapálení sokolníci poutavě  
o dravcích povídali a trpělivě odpovídali na všechny dotazy. Byla 
jsem velice překvapena, jak se děti dokázaly smysluplně tázat, 
ale také v mini soutěži odpovídat. 

Dětem po celém týdnu prací vyhládlo asi nejvíce z celého týdne. 
Místo domácí večeře se opékaly tradičně buřty a klobásy, každý 
si měl možnost tuto pochoutku připravit sám. Příprava na spaní 
„pod širákem“ proběhla skvěle, neboť jsme si dovolili využít 
nového přístřešku pro diváky fotbalových utkání. Mnoho dětí 
spalo ve stanech, ale byli i odvážlivci, kteří si spánek střihli 
naostro „pod širákem“. Měli jsme možnost oprášit staré i nové 
songy za doprovodu kytary, na kterou nás doprovázel jeden  
z členů Třebivadla, Jaromír Tůma. Doufám, že v budoucnu 
budeme mít možnost této hudební produkce využít i s našimi 
táborníky, neboť někteří z nich mají „sladké dřevo nejen doma, 
ale již se na něj učí brnkat. Přes veškeré obavy, musím 
konstatovat, že se celý týden maximálně povedl, děti byly úžasné 
a všichni se těší na příští rok.  

Chci komplexně poděkovat všem, kdo se na celé akci podíleli, 
hlavně obecnímu úřadu. Ostatním za to, že měli pevné nervy  
a skvělou náladu, přesto, že museli vstávat brzy ráno. Ale hlavně 
chci poděkovat našim starším dorostenkám, které se mezi svými 
mladšími kamarády pohybovaly, jako ryby ve vodě a perfektně to 
s nimi umí. Nám vše tím pádem ulehčily a my si tohoto nesmírně 
vážíme a dnes již víme, že máme mezi sebou rovnocenné 
parťáky do nepohody. Jmenovat nikoho nebudu, nechci ublížit 
těm, kteří nejsou ještě tak zběhlí a teprve se vše učí, ale my si je 
pochválili osobně a poděkovali rodičům, že je vychovali v rámci 
vesnické komunity a soudržnosti. Ostatní chtějí také zůstat  
v anonymitě, přesto, že je všichni znáte, neboť vše dělali zdarma 
s láskou pro naše děti, naši budoucnost, tak si ji snažte 
nepokazit. Posílám všem dětičkám pozdrav a přeji všem mnoho 
zdraví a úspěchů ve školních lavicích. Pevně věřím, že se 
budeme ještě dlouho potkávat.  Kačka Pečka 

 

Karel 

Vojta 

Milé děti, moc vám všem děkuji za obrázky, těším se, že mi namalujete ještě mnoho dalších a já je budu moci vystavit a zveřejnit. Když budete hodně 

malovat, moc vám to pomůže! A pomůže to i vašim rodičům, protože v těch obrázcích jsou vaše vzpomínky, emocionální stavy a také vaše naděje  

a očekávání, které máte do budoucnosti. Obrázkem můžete říci to, co slovy vyjádřit neumíte.   Vaše starostka Markéta 
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TÝM SK   SK TŘEBICHOVICE – SRPEN 2020 
 

Ahoj všem příznivcům a fanouškům Třebichovického fotbalu. Jelikož 29. 8. 2020 začínají 
mistrovské soutěže ročníku 2020/2021 a fotbalový oddíl Sportovního klubu Třebichovice po 
dlouhé době hrají III. třídu A (tzv. kladenskou skupinu), musela se zásadně změnit tréninková 
příprava. 

Odehráli jsme výborné dva turnaje  1. – 2. 8. 2020 v Uhách jsme skončili první po výhrách s Uhy 3:2 a nad Ledčicemi 
2:0 (vyřazovací systém, tzv. pavouk). Další turnaj se konal o týden později 8. 8. 2020 ve Smečně, kde jsme hráli společně 
s hráči TJ Sokol Hrdlív a obsadili jsme 2. místo po výhrách nad Vinařicemi 1:0 a nad Svinařovem 6:1. O vítězství nás 
připravilo akorát pořádající Smečno, kterému jsme podlehli 1:3 (hrál každý s každým). 

15. 8. 2020 jsme zajeli na přátelské utkání do Stochova, kde jsme odehráli, až na prvních 15 minut v druhém poločase, 
výborné utkání, které jsme vyhráli 6:3. 

No a poslední přípravné přátelské utkání (malá generálka) jsme sehráli 22. 8. 2020 od 17:00 na domácím hřišti s týmem 
z Pleteného Újezdu. Za „uplakaného počasí jsme odehráli zápas, po kterém jsme opravdu plakat nemuseli - porazili 
jsme soupeře 8:2. A i přes nepřízeň počasí nás potěšila velká účast fanoušků, za což jsme velmi vděční ☺ 

Z týmu nikdo neodešel (zatím), naopak jsme získali posily - přišli Jiří Prokeš z Mšeckých Žehrovic a v rámci 
nadstandardních vztahu nám Baník Švermov „poslal“ na hostování Tomáše Bělohradského a Dominika Švejkovského. 

Kluci trénují 2x týdně pod dohledem trenérského dua Karla Petráška a Daniela Kratochvíla. Tým má dobrou chemii a po 
herní stránce se zvedá – uvidíme, až budou ostré zápasy a jak to budou mít srovnané v hlavě. Cíl je udržet se ve  
III. třídě a hrát pohledný fotbal, aby dostal lidi do „ochozů“.  

Doufáme, že nás přijdete podpořit na domácí zápasy (nejen domácí) a my vám budeme dělat radost… ☺ 

Petr Svoboda a Karel Petrášek 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Hráči: 

Tomáš Bělohradský 

Michal Ferenčík 

David Fuchs 

Martin Jakeš 

František Konvalina 

Jan Konvalina 

Daniel Kratochvíl 

Martin Krotil 

Jan Louda 

Filip Matoušek 

Štěpán Matula 

Aleš Mračko 

Martin Mutl 

Zbyněk Novák 

Daniel Nový 

Jiří Prokeš 

Tomáš Starý 

Petr Svoboda 

Filip Šmolík 

Michal Šťastný 

Dominik Švejkovský 

Tomáš Valach 

Vojtěch Zděradička 

Tomáš Zděradička 

 

Trenéři: 

Karel Petrášek 

Daniel Kratochvíl 

 

 

 
  

 

Domácí Hosté Datum Čas 

SK Běleč SK Třebichovice Sobota 29.08.2020 17:00 

SK Třebichovice AFK Bratronice Sobota 05.09.2020 17:00 

Slavoj Kladno SK Třebichovice Sobota 12.09.2020 10:15 

SK Třebichovice SK Slovan Dubí Sobota 19.09.2020 16:30 

AFK Svinařov SK Třebichovice Sobota 26.09.2020 16:30 

SK Třebichovice FC Čechie Velká Dobrá „B“ Sobota 03.10.2020 13:00 

SK Hřebeč „B“ SK Třebichovice Neděle 11.10.2020 15:30 

SK Třebichovice AFK Tuchlovice „B“ Sobota 17.10.2020 15:30 

SK Kamenné Žehrovice SK Třebichovice Neděle 25.10.2020 11:30 

SK Třebichovice Sparta Doly Kladno Sobota 31.10.2020 14:00 

SK Kačice SK Třebichovice Sobota 07.11.2020 14:00 

SK Třebichovice SK Lhota „B“ Sobota 14.11.2020 13:30 

SK Třebichovice SK Velké Přítočno „B“ Sobota 21.11.2020 13:30 

 

Krátká zpráva o výsledku mimořádné valné hromady Sportovního klubu Třebichovice, z.s., která se uskutečnila ve čtvrtek 23. 7. 2020 od 18:30 
na velkém sále. Na program valné hromady byla především volba předsedy klubu a výkonného výboru. Staronovým předsedou klubu byl 
jednohlasně zvolen pan Vladimír Javořík. Výkonný výbor je tříčlenný. Tvoří ho zástupci fotbalistů, divadelníků a motorkářů, tedy dílčích složek 
spolku a to pánové Michal Ferenčík, David Květoň a Jiří Květoň. 

V rámci diskuze byla probírána možnost zrušení členských příspěvků a následná změna stanov (mimo jiné i o rozšíření výkonného výboru).  

Co s ušetřenými (neutracenými) penězi za akce, které se díky COVID v roce 2020 neuskutečnily? Všechny složky navrhují zakoupit stan(y) nožové 
konstrukce na možné budoucí pořádané akce. Do příští řádné valné hromady provedeme „průzkum trhu“ a předloží se návrh jak typu, tak ceny.  


